
Styremøte 3/7-16 

 

På Napoli. Møtt: Rolf, Fred, Anne Grethe, Lisa.  

 

Agenda- Banen  

Kun en kort orientering. 

Knut Weum nestleder i DNT besøkte oss og så på banen i juni.  

Laget har ikke hatt forventet vekst i hestematriellet etter at banen ble påbegynt og ferdigstilt.  

Signaler fra DNT om å trappe ned på anlegg, særlig uvirksomme.  

Vi må avvente situasjonen litt og se hva de tenker.  

  

 

Lisa Johannessen, sekretær 

 

 

 


